KRAB LEISURE & TOUR

TC: THKBV-3DFE / THKBV-4DFE

CHOICE OF TOURS

TOUR (KBV-SIC.A) *Seat-in coach

4 Island by speed boat with lunch (*Day Tour at estimate 0900-1400hrs)

Visit Chicken island, Poda island, Tup island, Phra Nang Cave

*Seat-in coach TOUR (KBV-SIC.B)

Hong Island by Speed boat with Lunch (*Day Tour at estimate 09:30 - 15:00hrs)

Visit Hong island, Lagoon, Pak Bia, **Lading Island**

TOUR (KBV-SIC.C) *Seat-in coach

Phi Phi Island by speed boat with Lunch (*Day Tour at estimate 09:00 - 16:00hrs)

Visit Phi Phi don, Phi Phi Lay, Bamboo, Monkey Bay, Viking Cave

TOUR (KBV-PVT.A) *Private basis

Krabi Half day tour:

(Duration estimate 08.30am-13.00pm)

Visit Wat Tham Suea & The Mud Crabs Sculpture, Krabi View Point with Local Lunch

TOUR (KBV-PVT.B) *Private basis

Krabi Full day tour:

(Duration estimate 08.30am-16.30pm)

Visit Emerald Blue Lagoon & Hot Spring Waterfall & Wat Tham Sue & The Mud Crabs Sculpture with Local Lunch

Remarks:

- > Island tour is subject to weather condition.
- > Sequence of itinerary is subject to change without prior notice. In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the English version itinerary.

3D2N KRABI LEISURE

DAY 1 SINGAPORE 🧩 KRABI

Upon arrival at Krabi airport and transfer to hotel check in. Overnight in Krabi.



DAY 2 KRABI

(Breakfast)

Free at own leisure.

You may join Optional Tours at your own choice. Overnight in Krabi.



DAY 3 KRABI 🛪 SINGAPORE

(Breakfast)

Free at own leisure till time transfer to airport for departure home.

4D3N KRABI LEISURE



DAY 1 SINGAPORE X KRABI

Upon arrival at Krabi airport and transfer to hotel check in.

Overnight in Krabi.

DAY 2 KRABI

(Breakfast)

Free at own leisure.

You may join Optional Tours at your own choice.

Overnight in Krabi.

DAY 3 KRABI

(Breakfast)

Free at own leisure.

You may join Optional Tours at your own choice.

Overnight in Krabi.

DAY 4 KRABI 🛪 SINGAPORE

(Breakfast)

Free at own leisure till time transfer to airport for departure home.



DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. *Term and conditions apply.











休闲乐悠悠

TC: THKBV-3DFE / THKBV-4DFE

一日游 选择:

团号 (KBV-SIC.A)

*拼团

(SIC-A) 环游四岛 乘快艇含午餐 -日游预计时间为0900-1400) 游览鸡岛、波达岛、塔普岛、

帕南洞 团号 (KBV-SIC.B)

*拼团

(SIC-B) 游览洪岛 乘快艇含午餐 -日游预计时间为 09:30-15:00) 游览洪岛、泻湖、白比亚、拉

团号 (KBV-SIC.C)

*拼团

(SIC-C) 游览皮皮岛 乘快艇含午餐 日游预计时间为 09:00-16:00) 游览皮皮岛、皮皮岛、竹子、 猴子湾、维京洞穴

团号 (KBV-PVT.A)

*独立成团

(PVT-A) 甲米半日游: (*预计时间为 08:30-13:00)

参观 Wat Tham Suea 和 泥蟹 雕塑、甲米观景台,并享用当 地午餐

团号 (KBV-PVT.B)

*独立成团

(PVT-A) 甲米全日游:

(*预计时间为 08:30-16:30)

参观翡翠蓝泻湖、温泉瀑布、 Wat Tham Suea 和 泥蟹雕塑 、并享用当地午餐

备注:

- > 海岛一日游将根据天气情况而定。
- 行程顺序如有更改, 恕不另行通知。
- 若中英文行程有差异,请以英文版本 行程为准。

3天2晚 甲米 乐悠悠

第一天 新加坡 况 甲米

抵达甲米机场后,送往酒店办理入住手 续。后自由活动。夜宿甲米



甲米

(早餐)

全天自由活动。 或您可以自费选择参加一日游。 夜宿甲米。



第三天 甲米 ⊀ 新加坡

(早餐)

自由活动直至时间送往机场启程返回 新加坡。

4天3晚 甲米 乐悠悠



第一天 新加坡 🛪 甲米

抵达甲米机场后,送往酒店办理入住 手续。后自由活动。

夜宿甲米。

第二天 甲米

(早餐)

全天自由活动。 或您可以自费选择参加一日游。 夜宿甲米。

第三天 甲米

全天自由活动。 或您可以自费选择参加一日游。 夜宿甲米。

第四天 甲米 新加坡

(早餐)

自由活动直至时间送往机场启程返回 新加坡。



DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. *Term and conditions apply.















